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PROTOKÓŁ 0012.3.1.2021 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu 20 stycznia 2021 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Bernadeta 
Magiera oraz Andrzej Matusiak – usprawiedliwieni. 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznego Przedszkola 
Nr 7 w Jastrzębiu-Zdroju,  
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych 
szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Jastrzębie-
Zdrój – miasto na prawach powiatu, mających zastosowanie do kandydatów 
zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz wskazania dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów,  
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Wojciecha Korfantego w 
Jastrzębiu-Zdroju , 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 6 im. Króla Jana III Sobieskiego w 
Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych 
przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów, 
 

 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę XXI.154.2017 Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój  dnia 26 października 2017 r. w sprawie zawierania porozumień 
dotyczących zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych 
pomiędzy miastem Jastrzębie-Zdrój a innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego, 
 



2 
 

 Pismo Związków Zawodowych Oświaty dotyczące opinii w sprawie projektów 
uchwał intencyjnych, 
 

 Pismo mieszkańca w sprawie gospodarowania pieniędzmi z subwencji 
oświatowej,  
 

4. Stan przegotowania placówek oświatowych do powrotu nauki 
stacjonarnej. 

5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 9 grudnia 2020 r.  
7. Zakończenie posiedzenia 

 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia  Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa. 
Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznego Przedszkola 

Nr 7 w Jastrzębiu-Zdroju,  
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Stanisław Faber.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych 
szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Jastrzębie-
Zdrój – miasto na prawach powiatu, mających zastosowanie do kandydatów 
zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz wskazania dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów,  
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Stanisław Faber.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Czy nastąpiły jakieś zmiany w kwestii naboru? 
 
Stanisław Faber 
 - Nie. Będziemy się przyglądać w jakim stopniu dzieci będą uczęszczały do szkół 
obwodowych. Jeśli rodzice deklarują inne obwody to dlaczego? Musimy 
koordynować te działania po to, żeby nie tworzyło się niepotrzebnie zbyt dużo 
małych oddziałów, które w późniejszym okresie generują dla miasta bardzo 
wysokie koszty.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Czy do szkół specjalnych też jest  nabór do szkoły podstawowej? 
 
Stanisław Faber 
 - Na pewno jest nabór do Szkoły Podstawowej nr 23.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Co z ZS nr 9? 
 
Stanisław Faber 
 - W Szkole jest problem z niedostosowaniem pomieszczeń.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Wojciecha Korfantego w 
Jastrzębiu-Zdroju , 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 6 im. Króla Jana III Sobieskiego w 
Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
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 Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru w drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, prowadzonych 
przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę XXI.154.2017 Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój  dnia 26 października 2017 r. w sprawie zawierania porozumień 
dotyczących zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych 
pomiędzy miastem Jastrzębie-Zdrój a innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

• Pismo Związków Zawodowych Oświaty dotyczące opinii w sprawie projektów 
uchwał intencyjnych, 

Stanisław Faber 
 - Związki Zawodowe zgodnie z ustawą mają do 30 dni na opiniowanie niektórych 
projektów uchwał m.in. o zmianie nazwy szkoły czy zmianie siedziby danej 
placówki. Przejrzałem sobie jak w jakim czasie Związki odpowiadają na pisma w 
sprawie opiniowania projektów uchwał. ZNP odpowiada zazwyczaj szybko w ciągu 
5-12 dni. W przypadku innego Związku Zawodowego jest to ostatni graniczny 
termin. Chcieliśmy Państwu przedstawić projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Zawodowych, ale okazuje się, że w ciągu jednego dnia musielibyśmy 
poinformować skutecznie 500 uczniów i ich rodziców o tym, że zmieniamy samą 
nazwę. W/w pismo dotyczy uchwały, która była w porządku obrad grudniowej 
Sesji. Z racji tego, że nie mieliśmy opinii Związków Zawodowych wycofaliśmy 
projekt uchwały z porządku obrad Sesji.  
 
Jarosław Potępa 
 - Moim zdaniem skoro od 50 lat jest to Zespół Szkół Zawodowych to tworzyć 
sytuację, która wywoła zamieszanie, to ja bym odpuścił. To nie musi być Szkoła 
Branżowa.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Zmiana nazwy jest bardzo istotna.  
 
Jarosław Potępa 
 - Istnieje coś takiego jak siła przyzwyczajenia, ale oczywiście jeżeli będzie taka 
uchwała będziemy ją procedować. Mimo wszystko uważam, że zmiana nazwy 
szkoły przy ul. 11 Listopada jest najmniej istotna. Szkoła dalej będzie się rozwijała 
bez zmiany nazwy.  
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Janusz Toborowicz 
 - Każdy szczegół nawet zmiana nazwy szkoły może przyczynić się do lepszego 
sukcesu szkoły. Uważam, że jeżeli byłaby nazwa np. techniczne branżowe to 
mogłoby to wpłynąć na lepszy nabór.  
 
Jarosław Potępa 
 - Będziemy o tym mówić na kolejnym posiedzeniu Komisji, ale trudno mi 
zaakceptować nazwę branżowa, bo kojarzy mi się z czymś co zostało narzucone  
w nieudanej reformie.  
 
Stanisław Faber 
 - Nie podejmujemy nigdy żadnych działań ze strony Urzędu Miasta nie konsultując 
tego z jakimkolwiek środowiskiem. Wsłuchujemy się w sugestie grup, zespołów 
osób pracujących w różnych szkołach. Podejmujemy działania tam gdzie mamy 
poparcie i udało nam się przekonać środowiska rodziców i nauczycieli.                                                                          
 

• Pismo mieszkańca w sprawie gospodarowania pieniędzmi z subwencji 
oświatowej,  

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  

Ad.4 

Stan przegotowania placówek oświatowych do powrotu nauki stacjonarnej. 

Ad.5 

Wolne głosy i wnioski 

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z dnia 9 grudnia 2020 r.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.7 

Zakończenie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  

 

Protokołowała     Przewodniczący Komisji Edukacji  

Monika Dulewicz      Jarosław Potępa  

 
 


